
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

March 18, 2010 - As a result of the significant damages from flooding and heavy rainfall of Cyclone Hubert, 

U.S. Ambassador R. Niels Marquardt has requested $50,000 (approximately 105 million Ariary) of official 

disaster relief assistance, in addition to the $40,000 (approximately 85 million Ariary) for urgent relief supplies 

provided by the United States as an immediate response to the cyclone.  This additional funding will purchase 

and distribute relief items such as water purification solution and soap, as well as tools and materials needed for 

post-storm clean up and to re-establish access to major transport centers and market areas.  

 

To date, the United States has provided 215 rolls of plastic sheeting and other emergency supplies worth 

$75,000 (approximately 157 million Ariary) to Malagasy citizens affected by this calamity.  In response to 

Cyclone Hubert, the U.S. Government has so far allocated emergency assistance worth more than $160,000 

(347 million Ariary), benefitting approximately 10,500 victims of this natural disaster.  The United States 

continues to work closely with its partners to assess the situation and coordinate on the ground needs and will 

consider providing further assistance as needs are identified.  The United States stands by the people of 

Madagascar and our condolences and thoughts go out to those affected by Cyclone Hubert.     

 
 
18 mars 2010 – Suite aux dégâts considérables causés par l’inondation et la pluie abondante que le Cyclone 

Hubert a entrainées, S.E.M. R. Niels Marquardt, Ambassadeur des Etats-Unis, a demandé une assistance 

officielle d’urgence pour cataclysme s’élevant à $ 50.000 (environ Ariary 105 millions), en plus de matériels 

d’assistance d’urgence d’un montant de $ 40.000 (près de Ariary 85 millions) octroyés par les Etats-Unis 

comme réponse immédiate après le passage du cyclone.  Ce financement supplémentaire sera utilisé pour 

acheter et distribuer de matériels de secours tels que purificateurs d’eau et savon, ainsi que des outils et 

matériels requis pour l’assainissement post-cyclonique et pour le rétablissement de l’accès aux principaux 

centres de transport et autres marchés.  

 

Jusqu’à ce jour, les Etats-Unis ont octroyé 215 rouleaux bâches en plastique et d’autres matériels d’assistance 

d’urgence d’une valeur de $ 75.000 (soit environ Ariary 157 millions) aux populations Malagasy victimes de 

cette catastrophe naturelle.  Depuis le passage du Cyclone Hubert, l’assistance d’urgence fournie par le 

Gouvernement américain s’élève à plus de $ 160.000 (ou Ariary 347 millions). Environ 10.500 victimes ont 

bénéficié de cette catastrophe naturelle.  Les Etats-Unis continuent à travailler étroitement avec ses partenaires 

afin d’évaluer la situation, assurer la coordination des besoins sur terrain, et considérer par la suite l’octroi 

d’assistance supplémentaire si besoin est.  Les Etats-Unis s’associent au peuple Malagasy et tiennent à exprimer 

leurs sincères condoléances et leurs pensées envers les victimes du Cyclone Hubert.     

 

 

18 Martsa 2010 – Noho ny fahitana ireo faharavana nateraky ny tondra-drano sy ny rotsak’orana betsaka 

nentin’ny rivo-doza Hubert, dia nangataka ny hanolorana fanampiana vonjy taitra mitentina 50.000 $ 

(manodidina ny 105 rapitrisa Ariary) Atoa R. Niels Marquardt, Masoivoho  Amerikana, ankoatr’ireo 

fanampiana vonjy maika mitentina 40.000 $ (eo amin’ny 85 tapitrisa Ariary eo) efa natolotr’i Etazonia raha vao 

avy nandalo ilay rivo-doza.  Izany fanampiana amboniny izany moa dia natao hividiananan sy hizarana entana 

fanampiana vonjy taitra toy ny fanadiovana rano, savony, ary fitaovana samihafa ilaina amin’ny fanadiovana tsy 

maintsy atao aorian’ny fandalovan’ny rivo-doza. Eo koa ireo fitaovana natao hanokafana indray ny làlana 

mankany amin’ireo foto-drafitrasa misahana ny fitaterana sy mankany amin’ny toerana misy ireo tsena lehibe.  
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Hatreto dia efa nisy ny fanomezan’i Etazonia horonana plastika matevina miisa 215 sy fitaovana vonjy taitra 

hafa mitentina 75.000 $ (na 157 tapitrisa Ariary) ho an’ireo Malagasy voakasik’izany loza voajanahary izany.  

Taorian’ny fandalovan’ny rivo-doza Hubert izany dia efa mihoatra ny 160.000$ (izany hoe 347 tapitrisa Ariary) 

ny tontali-bidin’ny fanampiana vonjy taitra efa natolotry ny Fitondrana amerikana. Tra-boina manodidina ny 

10.500 no nahazo tombontsoa tamin’izany fanampiana izany.  Manohy miara-miasa akaiky amin’ireo mpiara-

miombon’antoka aminy i Etazonia mba hamantarana ny haben’ny fahavoazana sy handrindrana ny zavatra 

ilaina any an-toerana; ary mbola vonona hanolotra fanampiana amboniny raha ilaina.  Miaraka hatrany amin’ny 

vahoaka Malagasy i Etazonia ary maneho ny fiaraha-mioriny amin’izay rehetra niharam-boina noho ny 

fandalovan’ny rivo-doza Hubert.     

 
 

 
 


